## 众多型号,专门为您搬运家电产品而设计 A variety of clamps specifically designed for handling home appliance



#### 白色家电夹 White Goods Clamps

专为各种纸箱包装或可视包装结构的家电产 品搬运而设计。可调式夹板为单元货物提供 了最优化的夹紧力。稳定架的结构设计确保 夹紧力均匀地分布在货物表面,用更小的力 即可实现对货物的可靠夹持,从而降低了货 物破损。

Designed specifically for handling a widevariety of appliances in box or clear view packaging configuration. Articulating pads provide optimum contact with the unit load. Stabilizer design distributes clamp force evenly, reducing product damage by requiring less force to hold a load.



#### 前倾式纸箱夹 Forward Rotating Arm Clamps

专为需要对冰箱进行旋转作业(平放状态 与直立状态的转换)并在拖车上进行装卸 的工况而设计。按三个步骤进行:1.夹紧; 2.旋转;3.松开,并在叉车驶入拖车内之 前再次夹紧冰箱。

Designed to be used near loading trailer when T-loading refrigerators. Requires three steps: clamp and rotate, unclamp then reclamp before driving into the trailer.



#### 带可折叠货叉纸箱夹 Fold-up Forks Carton Clamps

专为偶尔需要搬运托盘的工况而设计。该 型纸箱夹也被称为"购物夹",这是因为 起初你带着一个空托盘,到仓库后,你就 像"购物"一样将托盘装满货物。

For applications that occasionally require the moving of pallets. Also called the "shopping clamp" because you can start with an empty pallet and fill it by "shopping" around the warehouse.

# 纸箱夹在家电行业的应用 #R领先的又车专用物种概运产品制造者 CARTON CLAMPS FOR HOME APPLIANCE PRODUCTS



# 当您首要关注如何节省时间、仓储空间和搬运费用时 When saving time, space and money is your priority



卡斯卡特可提供多型的纸箱夹产品来实现家电的无托盘或带托盘作业需求。为您带来更加快捷、准确和 高效,低破损的搬运方式

Cascade offers a broad selection of carton clamps for palletless applications as well as attachments used to handle pallets. The result is faster and more precise handling, leading to improved productivity, less damage and happy customers.

### 可选件 Options



#### 四点夹紧力测试仪 Four Points Clamp Force Tester

通过测量不同的测试点可获得纸箱夹或纸卷夹在夹持货物时的夹紧力大小。 Designed to determine on site how much force the Carton Clamps or Paper Roll Clamp applies to a load.



触屏式夹紧力控制装置 TFC™ TFC™- Touch Force Control

TFC<sup>™</sup>—— 触屏式夹紧力控制装置是一个具 有革新性的新型压力和夹紧力控制系统, 它带有一个触摸屏操作界面,是卡斯卡特 为仓储系统操作而首创研制的。 TFC<sup>™</sup> - Touch Force Control-is an innovative new pressure and clamp force control system invented by Cascade Corporation for warehousing operations.



四档调压阀 Four-Position Pressure Regulator Valve

可根据不同的货物来设定所需的最小夹紧力。 Allows clamping force to vary from load to load using the minimum required hydraulic pressure settings.

卡斯卡特(厦门)叉车属具有限公司 caacade xiamen forklift truck attachment co.,ltd. 地址: 厦门市海沧新阳工业区阳光路668号 邮编: 361026 电话: 0592-6512500(总机)0592-6512570(直线) 传真: 0592-6512571 xm cn 1212733 R0 09/2015 www.cascorp.com.cn cascade@cascorp.com.cn



# 无论何种货物,我们均能提供最佳搬运解决方案 Whatever the application, we can handle it.

# 让搬运家电更加高效、准确 When moving appliances and electronics with efficiency and accuracy matters to you.







